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UKRAJINA: Teraz sa pre nás najzaujímavejšia situácia vyvíja severným smerom od
Kupjanska po Krasnyj Liman. Toto je jediná operácia našej armády. Tu je potrebné trochu
vysvetliť, prečo je to také dôležité.

Keď naše jednotky pred niekoľkými týždňami nečakane prekročili rieku Žerebec, najskôr pri obci
Kuzemovka, okamžite to spôsobilo vážne ohrozenie celého ukrajinského frontu v tejto oblasti. Tu
bolo potrebné dávať pozor, aby naši neprekročili Žerebec bodovo na jednom mieste, ale na širokom
fronte na štyroch miestach, čím okamžite vytvorili mohutné predmostie z dediny Pesčanoje na severe
(bližšie ku Kupjansku) po dedinu Novoje na juhu (bližšie k Limanu).

A to okamžite, opakujem, vytvorilo hrozbu pre celý ukrajinský front v celom severnom
smere.

Faktom je, že naši sa na tomto širokom predpolí presúvajú k rieke Oskol, ktorá sa tu široko rozlieva.
A cez Oskol sú len dva prechody, cez ktoré je zásobované celé nepriateľské zoskupenie v oblasti. A
pre oba tieto prechody (pri dedinách Seňkovo a Borovoje) naši okamžite vytvorili hrozbu. V
centrálnom smere tohto predpolia sú naši len 9 kilometrov od obce Borovoje, čiže už ostreľujú
najdôležitejší priechod pre Ukrajincov.

To však nie je všetko. Ak sa pozrieme smerom na Liman, naši boli spočiatku v dedine Torskoje a
takzvanom Serebrjanskom lesníctve. A nešli nijak zvlášť dopredu, pretože rieka Žerebec sa tu veľmi
výrazne ohýbala a vytvárala tak pre Ukrajincov prirodzené opevnené územie.

Keď sme obsadili novú oporu v oblasti Kuzejevka, obišli sme tak rieku Žerebec a vtrhli do tylovej
časti Ukrajincov zo strany dediny Stupki, a teda na priamu cestu do obce Krasnyj Liman.

A to vyvolalo u nepriateľa paniku — pretože ak sa pozrieme na mapu, potom jediná
zásobovacia cesta pre obrovské predmostie Ukrajincov v oblasti mesta Seversk
prechádza cez Krasnyj Liman.

Ak vezmeme Liman a presekneme túto trasu, tak obrovské nepriateľské zoskupenie nachádzajúce sa
na tejto rímse (oproti mestu Lisičansk podľa rôznych zdrojov od 40.000 do 60.000) zostáva bez
plnohodnotných zásob.

Preto tam súrne previedli dve elitné brigády a snažia sa priebežne prechádzať do protiútoku na
širokom fronte od Torského po Kuzemovku.

Len pri Torskom sa dnes ráno podarilo odraziť tri nepriateľské útoky, včera ešte päť —
celkové straty nepriateľa v tomto smere boli okolo 170 mužov, tri jednotky kanónového
delostrelectva.
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Tu musíme ešte dodať, že naše letectvo funguje veľmi zaujímavo – detekuje pohyb nepriateľských
kolón a útočí v momentoch postupu.

Naše letectvo napríklad pred pár dňami za pár hodín rozbilo na šrot dve kolóny naraz — asi 20-15
vozidiel so živou silou. Koľko z nich tam zomrelo, stále nie je známe — neexistujú žiadne objektívne
kontrolné údaje, ale počet ide na desiatky a dokonca stovky.

Ale to je pre ukronacistov na tomto širokom fronte len časť problému. Vytvorenie širokého
kuzejevského predpolia okamžite kriticky skomplikovalo situáciu Ukrajincov pri Kupjansku. Vytvorila
sa tiež hrozba presunu našich jednotiek do tyla Kupjanska – a dovoľte mi pripomenúť, že zásobovanie
celého tohto frontu z Charkova ide cez Kupjansk. Preto tam boli naliehavo vrhnuté dve ukrajinské
brigády, aby držali Kupjansk.

Ale naši tu stále pokračujú v pomalom, ale vytrvalom postupe smerom na obce Reďkovka, ďalej
Moskovka a Sobolevka — všetky sú pod našou prísnou palebnou kontrolou.

Cieľom je preťať hlavnú trasu H26 na Charkov. Len čo sa preruší, okamžite to kriticky
ohrozí zásobovanie celej skupiny Ukrajincov na Donbase, ktorá ide cez Slavjansk. To
znamená, že všetko, čo dnes vidíme, je súčasťou obrovskej strategickej operácie, ktorú
možno nazvať Slavjanskou oslobodzovacou operáciou.

Po dokončení ktorej sa zo strany Ukrajincov okamžite zrúti celý donecký front a automaticky sa
začína Charkovská oslobodzovacia operácia.

Tu treba len dodať, že naši postupujú zatiaľ vpred s malými silami – vytvárajú pohodlné predpolia a
vyčerpávajú nepriateľa.

Ale vo všeobecnosti sme v tomto smere schovali dve úderné armády naraz. O jednej sa už môžeme
baviť, pretože sa o nej hovorilo v otvorených zdrojoch – toto je Prvá gardová útočná tanková armáda,
absolútne svieža a vyzbrojená najnovšími zbraňami. O druhej pomlčíme, nech je to prekvapenie pre
nepriateľa.

Tu je niekoľko legitímnych otázok, ktoré sa často kladú.

Prečo nezobrali Seversk minulé leto, keď sme už boli v Limane?

Všetko je veľmi jednoduché: vtedy sme nemali toľko vojakov, na začiatku špeciálnej vojenskej
operácie sme odhryzli veľmi veľký kus s nie príliš veľkými silami — vtedy naše zoskupenie
v špeciálnej vojenskej operácii, pripomínam, predstavovalo asi 200.000 mužov, spolu s pripojenými
silami (Národná garda ministerstva vnútra) je to veľmi málo.

Preto bolo potrebné skrátiť front, nechať Izjum, Liman a Cherson.

No teraz je situácia úplne iná — zoskupenie v zóne špeciálnej vojenskej operácie spolu s pripojenými
silami je viac ako 600.000 mužov.

Prečo hovoríme úderné jednotky na aktívnu obranu aj na ofenzívu, pokiaľ viem, sa
pripravujú trochu inak. Iný výcvik bojovníkov, štábu, zbraní.

Napríklad teraz, po úplnej obnove (ako správne poznamenávate), je 1. tanková armáda vyzbrojená
hlavne tankami T-90 „Proryv“ — na rozdiel od T72 sú určené len na útočné operácie.



Prečo veľa hovorím?

V skutočnosti hovorím len všeobecné veci, nie sú tam žiadne podrobnosti, pokiaľ ide o čísla
jednotiek, zloženie atď.

Je pre mňa dôležitým dôvodom objasniť ľuďom, čo sa deje, pretože keď ľudia nerozumejú, je to dobrá
pôda na šírenie paniky a CIPsO to aktívne využíva.
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